

東華三院辛亥年總理中學 2015 至 2016 年度家長通訊第 83 號
「LAC 澳洲交流團取錄通知書」

敬啟者：感謝 貴家長對『LAC 澳洲交流團』的支持， 貴子弟已被取錄參加是項交流活動。是次活動經招標程序遴選後，由永安旅遊承辦。有關詳情如下：

日期	<ul style="list-style-type: none"> ● LAC 澳洲交流團：6 月 28 日至 7 月 6 日 (9 天) ● 出發前簡介會：6 月 22 日下午 6 時正 (暫定)
行程	布里斯本：故事橋、南岸、布里斯本博物館 開恩茲：義工服務、大堡礁遊、水陸兩用車、探訪熱帶雨林、土著體驗、海龜島、開恩茲市議會會議廳、開恩茲垃圾資源回收廠、野生動物園、詹姆斯曲克大學
費用	21,500 元正 (團費) + 350 元正 (簽證費) = 21,850 元正 符合資格者可申請以下基金津貼： 需付費用 賽馬會全方位學習基金津貼 a. 獲批書簿津貼半額學生可獲資助最多 2,500 元 19,350 元 b. 獲批書簿津貼全額學生或綜援可獲資助最多 4,000 元 17,850 元
備註	1. 費用包括食宿、交通、參觀入場門票、領隊收費、離境稅、燃油附加費及團體旅遊保險。 2. 以上津貼款項只作初步參考，實際費用須得到津貼基金批核，方可作實，否則須付原價。 3. 訂金 HKD\$5,000 將於 2016 年 4 月 27 日 (星期四) 以自動轉賬形式收取，請家長於上述日期前將足夠金額存入自動轉賬戶口中。 餘款將於 2016 年 5 月 18 日(星期三)以自動轉賬繳交。 4. 參加者須預備有效的旅遊證件 (未領有特區護照者請盡快申請；已持有特區護照者請檢查護照有效日期，即 2017 年 1 月 6 日或以後) 5. 交回護照副本 (有相片部份) 及身份證副本 6. 除澳洲護照持有人外，其他護照持有人均需申請澳洲簽證 7. 由於交流團反應踴躍，如未能於 4 月 22 日前交妥回條及有關證件副本者，將作自動棄權論，由後備同學補上。

如有查詢，可致電 24645220 聯絡劉偉春老師、王美雲老師或鍾漪漣老師。請於四月二十二日(星期五)前填妥下面回條，連同旅行證件及身份證副本交回劉偉春老師(中五)、王美雲老師(中四)或鍾漪漣老師(中二及中三)，並於 4 月 27 日或之前轉賬訂金港幣 5,000 元。

此致

貴家長

周慶中校長啟

2016 年 4 月 19 日

東華三院辛亥年總理中學 2015 至 2016 年度家長通訊第 83 號
「LAC 澳洲交流團取錄通知書」

回條請於 4 月 22 日星期五前交回

(劉偉春老師<中五>、王美雲老師<中四>及鍾漪漣老師<中二及中三>)

敬覆者：頃接來函，知悉敝子弟已被取錄參加LAC澳洲交流團，定當叮囑敝子弟交回有關文件，及於指定日期存入港幣\$5,000至自動轉賬戶口，以支付上述活動訂金收費，敬希查照。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓名：_____

班別：_____ (____)

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

2016 年 月 日

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parent No.83
LAC Study Tour to Australia Acceptance Notification

19th April, 2016

Dear Parents,

Please kindly note that your child has been shortlisted for the LAC Study Tour to Australia. After the tender procedure, Wing On Travel will be responsible for the study tour. The details of the tour are as follows:

Date	<ul style="list-style-type: none"> ● Tour in Australia: 28 June 2016 to 6 July 2016 ● Pre-trip briefing session: 22nd June 2016 at 6 p.m. (tentative) 								
Itinerary	Brisbane: Story Bridge, South Bank, Brisbane Museum Cairns: voluntary work, tour to the Great Barrier Reef, visit to rain forest, Army Duck, the Turtle Rehabilitation Centre on Fitzroy Island, a waste management plant and buy back centre, a tour around the campus of James-Cook University								
Tour Fee	HK\$21,500 (tour fee) + HK\$350 (Visa fee)								
	<p>The Subsidy Funds Requirements are as follows:</p> <table style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <thead> <tr> <th style="width: 80%;"></th> <th style="text-align: right; width: 20%;">Amount</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>1. <u>Jockey Fund Life-wide Learning Fund</u></td> <td></td> </tr> <tr> <td style="padding-left: 20px;">a. Students currently in receipt of half grant provided by SFAA: \$2,500</td> <td style="text-align: right;">\$19,350</td> </tr> <tr> <td style="padding-left: 20px;">b. Students currently in receipt of full grant provided by SFAA: \$4,000</td> <td style="text-align: right;">\$17,850</td> </tr> </tbody> </table>		Amount	1. <u>Jockey Fund Life-wide Learning Fund</u>		a. Students currently in receipt of half grant provided by SFAA: \$2,500	\$19,350	b. Students currently in receipt of full grant provided by SFAA: \$4,000	\$17,850
	Amount								
1. <u>Jockey Fund Life-wide Learning Fund</u>									
a. Students currently in receipt of half grant provided by SFAA: \$2,500	\$19,350								
b. Students currently in receipt of full grant provided by SFAA: \$4,000	\$17,850								
Remarks	<ol style="list-style-type: none"> 1. Tour fee covers all meals, accommodation, transportation, admission tickets, service charge, departure tax, fuel surcharge and group travel insurance. 2. The subsidies above are only for your reference. 3. Please pay the initial payment of tour fare (HKD\$5,000) by autopay on 27th April, 2016. The payment of the remaining tour fee has to be settled by autopay on 18th May 2016. 4. All students must hold a passport or a valid travel document. Please note that the validity of these documents must not be less than 6 months on arrival at Australia. 5. For students: please hand in a photocopy of your passport (page with your photo) and your I.D. card. 6. Except Australian passport holders, holders of all other passports need a visa to enter Australia. 7. Due to the over-subscription of the tour, students who are not able to submit the reply-slip and the photocopies of the captioned documents on/ before 22nd April, 2016 will not be considered for the tour and his/ her place will be replaced by students on the waiting list. 								

Should you have any questions concerning the captioned tour, please contact Mr. Lau Wai Chun, Ms. Wong Mei Wan or Ms. Chung Yee Lin at 24645220. Please return the reply-slip below together with the photocopies of the student's passport or valid document AND HKID card on/before 22nd April, 2016 to Mr. Lau Wai Chun (S5), Ms. Wong Mei Wan (S4) or Ms. Chung Yee Lin (S2-3) and the initial payment of tour fare (HKD\$5,000) will be collected by autopay on 27th April, 2016.

Yours faithfully,

 Chow Hing-chung
 Principal

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parent No.83
LAC Study Tour to Australia Acceptance Notification

Reply Slip

(Please return this slip and the photocopies of your child's passport and HKID card to Mr. Lau Wai Chun (S5), Ms. Wong Mei Wan (S4) or Ms. Chung Yee Lin (S2-3) on or before 22nd April, 2016, Friday)

I have read the above information about the LAC study tour to Australia and agree to pay the initial payment of the tour fee (HKD\$5,000) on/before 29th April, 2016 (Friday).

Student's Name : _____
 Class : _____ ()
 Parent's Signature : _____
 Date : _____